
Rada Gminy w Czerminie 
 

Protokół nr 19 

z XIX Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 26 czerwca 2020 r. w Domu 

Strażaka w Czerminie 

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:00 tego samego dnia. Obradom 

przewodniczył radny Jan Myjak – Przewodniczący Rady Gminy w Czerminie. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

4. Pracownik UG – Katarzyna Pubrat  

5. Sołtysi. 

 

1. Otwarcie XIX Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

Radny Myjak – Przewodniczący Rady dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich 

uczestników oraz stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 

Pan Przewodniczący poinformował, że w porządku obrad, w stosunku do pierwotnej wersji  

zaszła zmiana związana z dodaniem pkt 14 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych prowadzonych przez  Gminę Czermin. Poprosił o 

przegłosowanie porządku obrad uwzględniając zaistniała zmianę. 



 

1. Otwarcie XIX Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami 

5. Rozpatrzenie Raportu o stanie gminy za 2019 rok oraz debata nad Raportem. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 

7. Stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Czerminie w sprawie wykonania budżetu 

za 2019 rok wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Czermin z tytułu 

wykonania budżetu za 2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Czermin za rok 2019. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Czermin z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2019. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla OSP. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/133/2020 w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2020 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkól 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Czermin oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2020r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

prowadzonych przez  Gminę Czermin. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze przetargowej do 

sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości mienia komunalnego. 

17. Interpelacje i zapytania radnych 

18. Zamknięcie obrad 

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 
Protokół przyjęto bez uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Pisarczyk 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

Pan Wójt poinformował o śmierci pracownika UG, złożył kondolencje rodzinie zmarłego, 

podziękował wszystkim za udział w ceremonii pogrzebowej oraz poprosił o uczczenie 

pamięci minutą ciszy. 

Zarządzenia Wójta – jak załącznik do protokołu.  

Podpisane umowy: 

1. Dofinansowanie do zakupu urządzeń medycznych, odzieży i środków ochrony dla 

Pogotowia w Mielcu na zwalczanie COVID – 19. 

2. Przeprowadzenie przetargu na zakup energii i gazu. 

3. Przeprowadzenie przetargu na zakup energii. 

4. Wykonanie ławek i wieszaka – LKS „Barka” 

5. Szkolenie BHP strażaków.  

6. Nadzór inwestorski nad zadaniem „ Przebudowa drogi gminnej Grądy – Gizowa”. 

7. Przebudowa drogi gminnej Grądy – Gizowa. 

W dniu 16 czerwca 2020 r. odbyło się spotkanie na przepompowni w Szafranowie 

zainicjowane przez Wody Polskie. Celem spotkania było omówienie kwestii związanej z 

zatrzymaniem wód w zbiornikach powierzchniowych, aby zapobiegać suszy. Pojawił się 

pomysł, aby ten zbiornik wykorzystać do zatrzymywania wody, aby powodować retencję 

wsteczną i woda ta dostawała się i nawadniała pola. O uzdrowienie tej przepompowni 

zabiegał też Wójt Gminy Wadowice Górne w konsekwencji ubiegłorocznej powodzi.  

- Będziemy robić starania i monitorować prace nad realizacją tej inwestycji.  

 

5. Rozpatrzenie Raportu o stanie gminy za 2019 rok oraz debata nad Raportem. 

Pan Przewodniczący poinformował, że ustawa o samorządzie gminnym obliguje do 

rozpatrzenia raportu o stanie gminy, który ma stanowić podsumowanie pracy wójta za 

poprzedni rok. Raport ten ma być rozpatrywany podczas sesji absolutoryjnej, gdzie w 

pierwszej kolejności należy rozpatrzyć raport i przeprowadzić debatę nad raportem, a 

następnie przeprowadzić procedurę absolutorium W debacie mogą wziąć udział mieszańcy, 

którzy wcześniej zgłoszą swój udział poparty podpisami 20 osób. Na dzień dzisiejszy nie 

wpłynął żaden wniosek o udział w debacie. 

Poprosił o omówienie Raportu Pana Sekretarza. 

Pan Sekretarz omówił poszczególne działy Raportu, informując, że został on sporządzony na 

podstawie danych uzyskanych od pracowników urzędu i jednostek organizacyjnych gminy. 

Obowiązkiem gminy jest jego przygotowywanie co roku do 31 maja, ale w tym roku w 

związku z pandemią terminy zostały przedłużone.. 

Radny Myjak poprosił o dyskusję i pytania do Raportu. 



Pytań nie zgłoszono. Dyskusji nie podjęto. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania. 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XIX/136/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

7. Stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Czerminie w sprawie wykonania 

budżetu za 2019 rok wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy 

Czermin z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

Radny Myjak zwrócił się do przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, radnego Kuklińskiego o 

przedstawienie stanowiska Komisji. 

Radny Kukliński poinformował, że w dniu 15 czerwca 2020 r. odbyło się posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Czerminie, którego tematem było rozpatrzenie i zaopiniowanie 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2019r., 

informacji o stanie mienia, zapoznanie się z opinią RIO w sprawie sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2019r. i sformułowanie wniosku dotyczącego absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu gminy za rok 2019. 

Po dokonaniu analizy w/w dokumentów Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie 

budżetu za 2019r i wnioskuje do Rady Gminy o przyjęcie sprawozdania Wójta Gminy z 

wykonania budżetu gminy za 2019r. oraz udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Czermin. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzieleniu absolutorium wraz z wymaganymi dokumentami 

przesłany został do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Tarnobrzegu celem zaopiniowania. 

W dniu 24 czerwca 2020 r. otrzymaliśmy Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie opinii o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Czerminie o 

udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019r., która jest pozytywna. 

Odczytał treść uchwały RIO w w/w sprawie. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Czermin za rok 2019. 

Projekt uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Czermin za rok 2019..  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XIX/137/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Czermin z 

tytułu wykonania budżetu za rok 2019. 
Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Czermin z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2019..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XIX/138/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

Radny Myjak poinformował, że ubiegłoroczny budżet był największym budżetem w dziejach 

gminy.  

Pan Wójt podziękował za udzielenie absolutorium dla siebie i wszystkich współpracowników, 

radnych i sołtysów. Dwa główne zadania 2019 roku to oczyszczalnia ścieków – 6 mln. zł i 

OZE – 10 mln. zł., które wymagały wiele zaangażowania, czasu i włożonej pracy, której nie 

widać. Inwestycje na ten rok to budowa PSZOK i SUW w Trzcianie. Przygotowywany jest 

przetarg na SUW w Trzcianie i w lipcu zamówienie publiczne będzie ogłoszone. 25 czerwca 

podpisano umowę na drogę Grądy – Gizowa. Kolejne dofinansowania to na przedszkole, na 

przepompownię ścieków dla Grądów i Łysakowa i sieci kanalizacyjnej. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla OSP. 

Projekt uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów - pozytywna 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla OSP..  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XIX/139/2020 – jak załącznik do protokołu. 

Prezes OSP Otałęż podziękował za udzielenie dotacji na zakup samochodu. 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVIII/133/2020 z 28 maja 2020 r. w 

sprawie zmian w budżecie gminy Czermin na rok 2020 
Projekt uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię komisji budżetowej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVIII/133/2020 z 28 maja 2020 r. w sprawie 

zmian w budżecie gminy Czermin na rok 2020.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

Uchwała XIX/140/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020 
Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Pisarczyk – opinia komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 



Uchwała Nr XIX/141/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Czermin oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2020r. 

Pan Sekretarz przedstawił projekt uchwały dla 4 szkół podstawowych wraz z uzasadnieniem 

oraz opinię Kuratorium Oświaty i ZNP, które są pozytywne. 

Radny Czaja przedstawił opinię komisji oświatowej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Czermin oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2020r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

 

Uchwała Nr XIX/142/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Czermin. 

Pan Sekretarz przedstawił projekt uchwały wraz z załącznikiem. Na terenie gminy 

funkcjonuje przedszkole w Czerminie i 3 oddziały przedszkolne: Breń, Otałęż, Trzciana. 

Radny Czaja – opinia komisji oświatowej – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Czermin. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Ne XIX/143/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 



15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

przetargowej do sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego. 

Pani Pubrat odczytała projekt uchwały, informując, że rada sołecka pozytywnie zaopiniowała 

wskazane nieruchomości przeznaczone do sprzedaży. 

Radny Soboń przedstawił opinię Komisji rolniczej, która jest pozytywna. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze przetargowej do 

sprzedaży nieruchomości mienia komunalnego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XIX/144/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości mienia komunalnego. 
Projekt uchwały odczytała Pani Pubrat. 

Opinia rady sołeckiej – pozytywna. 

Radny Soboń - opinia komisji rolniczej – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości mienia komunalnego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XIX/145/2020 – jak załącznik do protokołu. 

 

17. Interpelacje i zapytania radnych 
Radny Bukała – w sprawie wnoszonych do Rady petycji. – Czy nie można coś zrobić z 

zalewającymi nas petycjami? Wniosek ten miał być skierowany do posła Kapinosa, który 

miał gościć na dzisiejszej sesji. 

Pan Wójt – wniosek radnego Bukały jest zasadny, ale temat petycji należy do 

parlamentarzystów. Zgadzam się z sugestią, bo petycje te wprowadzają paraliż organizacyjny. 

Na najbliższym konwencie wójtów poruszę tą kwestię. 



Radny Zając zaapelował o remont istniejących wałów. Przypomniał prowadzone akcje 

powodziowe i zauważył, że nie było prowadzonych żadnych prac remontowych na wałach. 

Pan Wójt – poruszyliśmy ten temat z Wodami Polskimi, które mają tego świadomość. Mają 

przygotowaną dokumentację na wały Starego Brnia. 

Pan Cisło – w sprawie błąkających się psów. Powołał się na artykuł kodeksu wykroczeń, 

który można wykorzystać do zdyscyplinowania właścicieli. 

Pan Wójt – słuszna uwaga Pana Sołtysa. Organem właściwym do wymierzania kar jest 

policja. Przywołał sytuację z potrąconym psem w Trzcianie, do którego nikt się nie przyznał, 

a koszty ponieść musi gmina. Ponowię ten apel do policji. 

Radny Bugaj – w sprawie przyznanych od rządu środków dla gmin i dlaczego są 

zróżnicowane. 

Pan Wójt – poseł Kapinos przekazał bon na 500 000,00 zł w ramach tarczy dla samorządów. 

To jest na razie projekt. Kwestia ta będzie sprecyzowana i będą określone warunki. Środki te 

mogą być przeznaczone na wkłady własne inwestycji przewidzianych w budżecie. Na tą 

chwilę nie mamy aktów wykonawczych  precyzujących przyznane kwoty. Szukaliśmy 

kryterium wielkości bonu, ale jednoznacznie nie udało się tego ustalić. W sierpniu mają się 

ukazać  przepisy, jak to będzie realizowane i zapisane w budżecie. 

Radny Zając odniósł się do przyjętej uchwały na dotację do samochodu strażackiego, uznając, 

że jest to duży kredyt zaufania i wyraził nadzieję, że będzie to motywacja do lepszej pracy. 

Pan Stefanowicz odpowiedział, że wieś Otałęż jest bardzo zorganizowana i dużo robi się w 

czynie społecznym. 

 

18. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XIX Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

 

 

  

                                                                                                  Przewodniczący 

                                                                                                 Rada Gminy w Czerminie 

  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288  
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